
Visie vrijetijdseconomie 2030 

Tsja, zo’n mooie visie voorzitter, opgesteld met alle steakholders zoals de VVV, Recron, KHN, 

Parkstad Limburg en alle Zuid-Limburgse gemeenten. 

En toen werd het zondag 15 maart 17.00 uur. De persconferentie van Rutte waarin hij, vanwege het 

coronavirus, de sluiting van de horeca en het toerisme moest afkondigen. Een dag waarvan iedereen 

die de vrijetijdseconomie een warm hart toe draagt zal blijven herinneren. Voor mij past deze in de 

categorie: “wist jij nog waar je was toen……..”. 

Zelf heb ik vanaf mijn 14e in de horeca gewerkt en werk de laatste jaren in een daaraan gerelateerde 

branche. Ik bezoek of spreek, onder normale omstandigheden, gemiddeld 40 horecaondernemers 

per week. 

Horeca en toerisme een van de grootste werkgelegenheidssectoren in onze prachtige provincie. En 

ja, de mensen die werkzaam zijn in deze sector zijn meestal niet uit op een mega salaris of een snelle 

carriere. 

Voorzitter, 

Dit zijn mensen met passie en liefde voor hun vak. Mensen die zich dag in – dag uit keihard inzetten 

om alle gasten een fijne dag te bezorgen.  

Deze medewerkers kunnen hun liefde voor het vak en hun gasten niet uitoefenen als hun werkgevers 

omkiepen.  

Vandaar dat wij ook onze vragen hadden in de commissiebehandeling of dit nu wel het juiste 

moment is om een dergelijke visie, hoe goed deze ook onder normale omstandigheden zou zijn, vast 

te stellen. 

Wij hebben het ook als prettig ervaren dat het college direct contact heeft gezocht met de 

steakholders om te informeren hoe zij aankijken tegen voorliggende visie in de huidige tijd van het 

coronavirus. 

Uit de reacties van de VVV en KHN blijkt dat zij nog steeds het volste vertrouwen hebben in deze 

visie, maar zij gaven ook aan: “Wanneer de visie wordt vastgesteld en de Zuid Limburgse gemeenten 

‘kunnen doorpakken’ door de toeristische sector sneller op gang te krijgen na de aanstaande 

heropening, dan staan wij daar achter.” 

Met andere woorden is het college genegen om, in overleg met de andere Zuid-Limburgse gemeente 

te overleggen of het mogelijk is om het uitvoeringsprogramma naar voren te halen, waarbij aandacht 

is voor maatwerk, frasering en afstemming met de branche? 

Niet alleen zodat de medewerkers van deze prachtige branche zeker kunnen zijn van het behoud van 

hun baan, maar ook zodat iedereen zeker kan zijn mooie fijne vrijetijdsbesteding. 

 


